
Från: Conny Edholm 

Gällande: K2 Mix 200 

Förslag till beslut:  

Att man beslutar att lägga till K2 Mix 200 m på SM 

 

Bakgrund/motivering 

Den mycket stora och avgörande fördel är att många fler klubbar kan få ihop 

besättningar/lag och kan delta samt det är mycket populärt. Får vi fler som kan tävla i 

besättning får vi troligen fler som kommer att fortsätta att tävla på SM och därmed träna 

samt vara på en kanotklubb. Denna distans skulle kunna ersätta stafett.  
 


